
 

 
 

Bestyrelsesmøde 12.8.2021 1900-2200 
Deltagere: Thomas, Wiebke, HE, Rasmus, Johnny, Jesper og Simon 

 

Deltager ikke: 

 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst (SH). (5 min) Sydbank, landskampe mm. 
Simon modtager gerne punkter tildagsordenen inden møderne. 
Der er et fælles ansvar. 
RBK har modtaget 10000 fra Sydbank på baggrund af en 
fondsansøgning. 
 
Regningerne efter landskampsarrangementet skal samles 
sammen og sendes ind til Esbjerg Kommune.  
 
Der er blevet afholdt en Tulipanfestival og et antal 
storskærmsarrangementer. Der vil formentlig komme et lille 
overskud ud af det. Vi afventer et endeligt regnskab.  
 
Bane 1 har igen været oversvømmet i denne uge. Det er en god 
ide at der tages billeder af banen, når vi oplever problemstillingen 

2) Konstituering af 
formand, næstformand 
og kasserer. (10min) 

Forslag: SWH, JJ og HE.  
Forlaget er vedtaget. 

3) Fremtidig rollefordeling 
i bestyrelsen. Hvem er 
med? (15 min) 

Forventningsafstemning omkring sammensætning af bestyrelsen 
fremadrettet. 
Der skal rekrutteres 2-3 nye bestyrelsesmedlemmer.  

4) Opsamling møde sport 
(30 min) 

Jesper deltog i en del af sportsudvalgets møde. Fremadrettet er 
der et eller to medlemmer fra bestyrelsen der deltager i 
sportsudvalgets møder. 
Der bliver brugt uforholdsmæssigt meget tid på rekruttering. Der 
blev foreslået en anden struktur med mindre enheder, så man 
kun skal forholde sig til færre årgange.  
Opgaven med at være i sportsudvalget har ikke været tydelig nok 
beskrevet. Rekruttering er den del af opgaven.  
Halvårlige møder mellem trænere/ledere og bestyrelsen. 
Sport efterlyser tydeligere udmeldinger vedr. elite og bredde. 
 
Evt. præsentation af ny struktur af sportsudvalget på næste 



 

bestyrelse. Sport deltager i halvdelen af bestyrelsesmødet i 
september.  
Opgradering af holdleder/kontaktlederfunktionen på de enkelte 
årgange. Dette vil også aflaste sportsudvalgets opgaver. 

4A) Materiale + sponsor 
news. (15 min) 

Der er ved at være styr på afdelingernes beklædning og 
materialesituation.  
Vi har et skema som skal udfyldes ved sæsonskifte.  
Puma indfases over de næste 2-3 sæsoner. 
Man kan bestille klubdragter i Sportmaster. Deres hjemmeside er 
ikke klar, så indtil videre kan man kun købe den ved henvendelse 
i butikken.  
Der er returkommission på solgte dragter.  
På sigt vil man også kunne købe drikkedunke, tasker, spillersæt 
mm.  
 

5) Puljemidler - 
Status? (5 min) 

Jesper lægger opfordringen til at søge puljemidler ud i 
træner/ledernes Facebookside. 

6) Perioderegnskab, 
underskrifter mm. (20 
min) 

HE gennemgår kort budgettet.  
RBK har søgt en ny pulje coronamidler for tabte indtægter ifb. 
med ikke afholdte arrangementer. Der er blevet søgt i 
samarbejde med håndboldklubben og badmintonklubben.  
Lejekontrakten skal ses efter. 
Der skal følges op på køkkenbevillingen. 
Lageret med drikkevarer skal tælles op.  
Fuldmagtsforholdene skal opdateres. Peter Jensen erstattes af 
Jesper Fabrin som ekstra bagstopper. 
Kopi af pas eller kørekort samt sygesikringsbevis sendes til HE 
pr. mail. inden for en uge. Senest 19.8.2021. 

7) Opfølgning kontingent 
+ plan restancer. (15min) 

(Vedlagt er den HE udarbejdede for et par år siden på omtrent 
samme tid på året) 
Restanceplanen justeres og muligheden for at spærre 
spillercertifikatet bringes i spil. Holdlederne skal bruges aktivt i 
indkrævningen af restancerne. 
Simon, Jesper og Thomas følger op med trænerne for de 
respektive hold.  

8) Blå 
tråd..seminar…funktions
beskrivelser…mm 
(30min) 

Jesper har fundet tidligere værdigrundlag og strategier frem. 
Måske kan de opdateres i stedet for at vi laver noget helt nyt.  

 
Punktet tages op igen på næste møde. 

9) Mødekalender og pkt 
næste møde. (10min) 

Forslag møderække 21/22: 13.9, 14.10, (30.10 afslut) 15.11, 
10.1, GF 22.2.22 (fed dato) 
 
Forslag til nye bestyrelsesmedlemmer medtages.  

12) Evt. (5 min)  

 
 

 

 


